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متن پرسش

بسمه تعالی. سلام علیکم استاد عزیز: تا کنون در مورد ظهور حضرت حجت عج و اظهارات حصرت آیت

االله بهجت و آیت االله ناصری ره مطالب فرمودید. ولی واقعا هیچ کس این جواب ها به دلش

نمینشیند و بسیار باعث دلزدگی میگردد، آخر جناب استاد عزیز شما توجه کنید در آن جمع که افرادی

بودند و همه که عارف باالله نبودند وقتی سوال از ظهور میشود معلوم است که منظورشان دولت

احمدی نژاد و رئیسی نیست که قبل از آن هم دولت حضرت آیت االله خامنه ای بهتر و عالی تر وجود

داشت این را نمیشود به زور به ظهور نسبت داد. معلوم است حضرت آقا فرموده حوادث یمن را دنبال

کنید پس منظورشان همان ظهور واقعی بوده یا اشتباه فرموده اند و جنابعالی میخواهید آن اشتباه را

درست جلوه بدهید. آخر جناب استاد این چه رقم توجیهی است که شما اندر دفاع از ایشان

میفرماد.

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: به هر حال بنده اینطور میفهمم. زیرا قبول ندارم آن عزیزان آن سخن را به

خطا و اشتباه گفتهاند که مثلاً پیران شما نیز ظهور حضرت را درک میکنند تا عدهای این روزها آن

بزرگان را متهم به دروغگویی کنند.


